
Fra: Gunn Grindheim <gunn@miras.no> 
Sendt: 28. mai 2014 11:08 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: gunn@grindheim-gard.com 
Emne: "Høyringsuttale fiberbreiband utbygging". 
 
Hei, 
Me har stor interesse for å høyre meir om fiberbasert breiband. Fleire andre alternativ er prøvd frå vår 
side, og det har framleis ikkje lukkast å få god nok dekning hjå oss. Pr i dag nyttar me Ice-net, men dette 
er langt frå å oppfylla krava me har som brukarar. 
Dette gjeld områda Tveiten - Sætre/Myking  - Grindheim - Hella –Vågenes. 
Ser fram til å høyra meir om dette. 
 
Ha ein strålande dag 
 
Med venleg helsing 
Gunn og Bjørn Grindheim 
Grindheimsvegen 127 
5936 Manger 
 
g.nr 34 bnr 9 
 
 
 

 

 
 

Gunn H. Grindheim 

Administrasjonssekretær 

 
Tlf. +47 56 34 34 34 

Mobil +47 98 61 68 79 

E-post: gunn@nomaco.no 
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